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Пријем поводом обележавања годишњице опсаде Сарајева је недопустив, јер није
усаглашен са свим странама у БиХ, рекао председник РС Милорад Додик.

  

Председник Републике Српске Милорад Додик навео је у писму министру спољних
послова БиХ Златку Лагумџији да је недопустиво организовање вечерашњег пријема
поводом почетка обележавања годишњице опсаде Сарајева, јер то претходно није
усаглашено са свим странама у БиХ.

  

У Бањалуци иначе сматрају да је рат у Босни и Херцеговини почео 1. марта, када су
припадници "Зелених беретки" убили српског свата на Башчаршији.

  

Како је саопштено из Кабинета председника РС, Додик је упозорио да заједничке
институције БиХ "нису приватно власништво ниједног појединца, без обзира на функцију
коју обаваља, већ простор где се заједнички договарају све политике и поступци од
интереса за оба ентитета и три конститутивна народа".

  

"Овим поступком поново сте потврдили моја константна упозорења, у којима наводим да
представници бошњачког народа оваквом једностраном политиком не желе да граде
заједничку БиХ", навео је Додик у писму Лагумџији.

  

Председник РС је Лагумџију подсетио и да у БиХ није усаглашен Закон о празницима
БиХ, јер нема консензуса о овом питању, изражавајући "чуђење ако би неко од
амбасадора у БиХ прихватио позив да дође на овај пријем".
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Поводом 20 година од почетка опсаде Сарајева, министар иностраних послова БиХ
организовао је пријем који ће бити одржан вечерас.

  

У Сарајеву се данас истим поводом одржава и манифестација "Сарајевска црвена
линија", а 11.541 црвена столица постављена је дужином централне градске
саобраћајнице, од Вечне ватре до Али-пашине џамије, у знак сећања на број страдалих
грађана Сарајева током четворогодишње опсаде главног града БиХ.

  

(РТС)
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